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6. What is the actual monthly case-load handled by DVA 
since the phase out of the Veterans Land Act, other than 
monthly payments of accounts?

No. 20.

By the Honourable Senator Marshall:

17th June—1. What is the present status of the Federal 
Government’s $15,000,000 project to provide CNR dry 
dock Synchra lift facilities in St. John’s Harbour, 
Newfoundland?

2. What is the present status of the Federal Government’s 
$8,100,000 project to facilitate Bay Bulls Harbour 
improvements?

3. What is the status of the Federal Government’s $6,000,- 
000 project to upgrade the Trans Canada Highway 
(Terra Nova National Park)?

4. What is the status of the Federal Government’s $4,000,- 
000 project for Fleet dock construction at Argentia, 
Newfoundland?

5. What is the status of the Federal Government’s $13,200,- 
000 project to provide a fisheries patrol vessel for the 
Province of Newfoundland?

6. What is the status of the Federal Government’s $800,000 
project to provide paving of the Mary’s Harbour airstrip 
in Labrador?

7. What is the status of the Federal Government’s projects 
to provide under Canada-Newfoundland DREE agree
ments; (a) Stephenville Mill conversion ($13,500,000) 
(b) Industrial Development ($23,985,000) and (c) Fores
try Agreement Amendment ($10,400,000)?

No. 21.

By the Honourable Senator Bosa:

25th June—1. Has the Mint received any suggestions for 
the minting of a $2.00 and a $5.00 coin commemorating 
great Canadians?

2. If so, is the Mint considering implementing such a 
suggestion and, if not, why not?

3. What was the result of the Mint’s 1980 survey among its 
subscribers concerning the continuance of the minting of 
the Canadian silver dollar?

No. 22.

By the Honourable Senator Hastings:

8th July—1. In respect to each of the five Community 
Correction Centres in the Prairie Region of the Correc
tional Service of Canada, as at May 30, 1980, what was 
(a) authorized staff establishment, (b) actual staff, (c)

6. Quel est, outre les paiements de comptes mensuels, le 
nombre de cas traités chaque mois par le ministère des 
Affaires des anciens combattants depuis la suppression 
graduelle de la Loi sur les terres destinées aux anciens 
combattants?

N" 20.

Par l’honorable sénateur Marshall:

17 juin—1. Où en est actuellement le projet de $15,000,000 
du gouvernement fédéral, visant à fournir des installa
tions de levage Synchra à la cale sèche du CN dans le 
port de Saint-Jean, Terre-Neuve?

2. Où en est actuellement le projet de $8,100,000 du gou
vernement fédéral, visant à faciliter l’amélioration du 
port de Bay Bulls?

3. Où en est actuellement le projet de $6,000,000 du gou
vernement fédéral, visant à améliorer la Transcanadienne 
(Parc national Terra Nova)?

4. Où en est actuellement le projet de $4,000,000 du gou
vernement fédéral visant la construction d'un bassin pour 
la Flotte, à Argentia, Terre-Neuve?

5. Où en est actuellement le projet de $13,200,000 du 
gouvernement fédéral, visant à fournir un navire- 
patrouille des pêches, à la province de Terre-Neuve?

6. Où en est actuellement le projet de $800,000 du gouver
nement fédéral, visant à payer la piste d’atterrissage de 
Mary’s Harbour, au Labrador?

7. Où en sont actuellement les projets conclus en vertu des 
ententes-cadres de développement Canada-Terre-Neuve 
du MEER visant à: a) réaménager l’usine de Stephenville 
($13,500,000); b) favoriser l’expansion industrielle 
($23,985,000) et c) modifier l’entente sur les forêts 
($10,400,000)?

N" 21.

Par l’honorable sénateur Bosa:

25 juin—1. La monnaie canadienne a-t-elle reçu des sugges
tions concernant la frappe de pièces de $2 et de $5 pour 
honorer la mémoire de grandes personnalités canadien
nes?

2. Dans l’affirmative, la Monnaie canadienne songe-t-elle à 
frapper de telles pièces et, si non, pourquoi?

3. Quels ont été les résultats de l’enquête menée par la 
Monnaie canadienne auprès de ses abonnés concernant la 
prolongation du programme de frappe de dollars en 
argent?

N» 22.

Par l’honorable sénateur Hastings:

8 juillet—1. Au 30 mai 1980, à combien s’élevaient a) le 
nombre d’employés autorisés, b) le nombre réel d’em
ployés, c) le nombre de contractuels, d) le nombre 
potentiel de détenus et de libérés conditionnels et e) le


